

BULLETIN N° 2019-05

TO:	New Brunswick Fire Chiefs	DEST. :	Chefs des services d'incendie du N.-B.
FROM:	Michael Lewis, Fire Marshal	EXP. :	Michael Lewis, prévôt des incendies
COPIES :	New Brunswick Association of Fire Chiefs (NBAFC)	COPIES :	Association des chefs de pompiers du Nouveau-Brunswick (ACPNB)
DATE:	December 20, 2019	DATE :	Decembre 20, 2019
RE:	Firefighter License Plates	OBJET :	Plaque d'immatriculation pour pompier(ères)

The provincial government has eliminated the fees for licence plates for volunteer firefighters, effective Jan. 2, 2020.

To qualify for a firefighter plate, an individual must be on the list supplied to the province by the NBAFC. Additionally;

If you are a career firefighter on a career department, **fees still apply.**

If you are on a fire department with both career and volunteer firefighters, **a letter less than 6 months old is required from your chief stating you are a volunteer.**

If you are on a fully volunteer department, or a volunteer department with a paid chief, **your plates are free of charge and no letter is required.**

A template of the form required for firefighters on fire departments with both volunteer and career members is attached with this bulletin.

Le gouvernement provincial élimine les droits associés à une plaque d'immatriculation pour pompier(ères) volontaires. Cette mesure entrera en vigueur le 2 janvier 2020.

Afin d'être admissible à une plaque d'immatriculation pour pompier(ères), il faut que le nom de la personne figure sur la liste fournie au gouvernement provincial par ACPNB. De plus;

Si vous êtes pompier(ère) rémunéré dans un service carrière, **des frais s'appliquent toujours.**

Si vous êtes membre d'un service d'incendie mixte avec des pompier(ères) rémunéré et des pompier(ères) volontaires, **une lettre de moins de 6 mois est requise de votre chef indiquant que vous êtes volontaire.**

Si vous travaillez dans un service entièrement volontaire ou dans un service volontaire avec un chef rémunéré, **vos plaques sont gratuites et aucune lettre n'est requise.**

Un modèle du formulaire requis pour les pompier(ères) des services d'incendie mixtes est joint à ce bulletin.

(2)



Michael Lewis

Fire Marshal / Prévôt des incendies



OFFICE OF THE FIRE MARSHAL – BUREAU DU PRÉVÔT DES INCENDIES

12, rue McGloin Street, Fredericton, NB / (N.-B.) E3A 5T8 – Tel / Tél. : 506-453-2004 – Fax / Téléc. : 506-457-4899

Date: _____

Date: _____

I, _____,
PRINT

Je, _____,
IMPRIMER

Fire Chief of

Chef pompier(è) de le service
d'incendie

Fire Department indicate that

indique que

PRINT

IMPRIMER

is a volunteer firefighter in good
standing with my department.

est un(e) pompier(è) volontaire
en règle avec mon département.

Signature of Volunteer

Signature du volontaire

Signature of Fire Chief

Signature du chef pompier(è)s